
zápis č. 13

Zápis z jednání Školské rady Pražské konzervatoře 22. 10. 2019

Přítomni: K. Dolejšová, R. Kvapil, R. Mlejnek, A. Habermann, A. Born

Omluven: A. Kubišta

Jako host: ředitel konzervatoře Petr Čech

- ředitel informoval o stavu rekonstrukce v Pálffyovském paláci (v červenci dokončení střechy a 
fasády; další fáze skončila k 16. 10.; nyní probíhá dostěhování; k dispozici jedna nová učebna; 
v přípravě projekt rekonstrukce 2. patra a projekt rekonstrukce topení, v plánu je začít po topné 
sezóně)

- informace k dalšímu postupu pořízení varhan do koncertního sálu PK a školních varhan pro výuku

- Školská rada schválila výroční zprávu Pražské konzervatoře za školní rok 2019/2020

- diskuze o dalších tématech, převážně týkajících se studia (přechod na Školu on-line, organizace 
výuky v pomaturitním studiu...)

Zapsal R. Mlejnek


